

COLLÈGE UNIVERSITAIRE GLENDON COLLEGE

CONSEIL DE LA FACULTÉ / FACULTY COUNCIL

[FC-06-07-44]

Minutes of the Faculty Council meeting held on Friday, February 23, 2007 at 1:30 p.m. in the Senate Chamber. This meeting of Council was attended by the following members:

F. Boudreau
T. Cao-Huu
J. Drexler
F. Kay
W. Maas
K. McRoberts
A. Sangster
J.-P. Thomas

P. Bourdin
C. Coates
G. Ewen
I. Kovács
E. Mahant
A. Milne
D. Spring

B. Bradbury
R. Despatie (Chair/Président)
A. Hutchison
M. Lavoie
I. McDonald
D. Olin
A. Staver

Procès-verbal de la séance du Conseil de la faculté, tenue le vendredi 23 février 2007 à 13 h 30 dans la salle du sénat. Les membres suivants étaient présents :

1. Chair's Remarks

The meeting began at 1:45

2. Minutes of the previous meeting

January 26, 2007 – [FC-06-07-39]

The minutes were approved.
(Drexler/Hutchison)

3. Matters arising from the minutes

There were no matters arising.

4. Inquiries and Communications

- Principal's Remarks

The Principal mentioned the following:

- He had the opportunity to meet with the York University President designate, Dr. Mamdouh Shoukri.

1. Remarques du président

La séance commence à 13 h 45.

2. Procès-verbal de la séance précédente

26 janvier 2007 – [FC-06-07-39]

Le procès-verbal est approuvé.
(Drexler/Hutchison)

3. Questions dérivant du procès-verbal

Il n'y en a aucune.

4. Communications et questions diverses

- Remarques du principal

Le principal mentionne les points suivants :

- Il a eu l'occasion de rencontrer le prochain président de l'université, M. Mamdouh Shoukri.

- Seven new appointments have been approved, namely for:
 - Glendon School of Public Affairs
 - International Studies
 - School of Translation
 - Hispanic Studies
 - English
 - Faculty of Education & French Studies for the Bachelor of Education
 - Philosophy (postponed to next year)
- Discussion still ongoing with regards to the implementation of the new YUFA contract's provisions to make 2.5 FCEs the maximum normal teaching load. This is being addressed with the departmental chairs.

- Sept nouveaux engagements ont été approuvés, notamment pour :
 - l'École des affaires publiques de Glendon
 - les Études internationales
 - l'École de traduction
 - les Études hispaniques
 - les Études anglaises
 - la Faculté de l'éducation et les Études françaises pour le baccalauréat en sciences de l'éducation
 - la Philosophie (reporté à l'année prochaine)
- La discussion continue concernant la mise en application des dispositions du nouveau contrat YUFA qui stipule que 2,5 équivalents plein temps (FCE) doivent constituer la charge normale maximum d'enseignement. Cette question est en cours de discussion avec les directeurs de départements

- Associate Principal's Remarks

F. Boudreau invited members of Council to participate in the forthcoming events organized during the month of March, especially the various activities in connection with the March Break.

- Principale adjointe

F. Boudreau invite les membres du Conseil à participer aux prochains événements organisés durant le mois de mars, et particulièrement aux différentes activités liées au congé de mars.

- Fiona Kay

F. Kay informed Council that the competition for the Student Service Award, valued at \$500 is currently open and the deadline for receiving the nominations is March 1, 2007.

- Fiona Kay

F. Kay informe le Conseil que le concours pour le Prix des services étudiants d'une valeur de 500 \$ est maintenant ouvert et que la date limite pour recevoir les nominations est le 1er mars 2007.

5. Reports from Standing Committees

(a) Curriculum

G. Ewen presented the submission from the following department:

- Sociology – FC-06-07-40 – the submission was **approved** as submitted

5. Rapports des comités permanents

(a) Programmes d'études

G. Ewen présente la soumission du département suivant :

- Sociologie – FC-06-07-40 – la soumission est **approuvée** telle que soumise.

(b) PPC

- Research and the University Academic Plan – Measuring Research Productivity

Brian Singer presented PPC's response to Senate APPC pertaining to Research and the University Academic Plan. He gave some background information on the process and encouraged the Faculty members to participate by filling out the template accordingly. He also noted that the Chairs have been mandated to collect the data from their Faculty members and that the information will be kept confidential.

6. New Business

There was none.

7. Adjournment

The meeting adjourned at 2.25 p.m.

(b) CDP

- La Recherche et le Plan académique de l'Université – Mesurer la productivité de la recherche

Brian Singer présente la réponse du CDP au CDPU du sénat relative au Plan académique de l'Université. Il donne quelques renseignements généraux concernant le processus et encourage les membres de la faculté à participer en remplissant le questionnaire en conséquence. Il fait remarquer également que les directeurs sont chargés de recueillir les données auprès de leurs membres et que ces renseignements resteront confidentiels.

6. Affaires nouvelles

Il n'y en a aucune.

7. Ajournement

La séance est levée à 14 h 25.